
Množičnost
v delovnih
organizacijah

Komisija za šport in rekreacijo pri ob-
činskem sindikalnem svetu Šiška je v sredo,
23. aprila v Mostecu organizirala posvet za
športne referente v šišenskih delovnih ko-
lektivih.

Posveta se je udeležilo okrog 35 športnih
referentov, navzoča pa sta bila tudi pred-
sednik ObS ZS Šiška tov. Mežnarič in pa
tov. Malič iz RZ ZS.

Glavni namen posvetovanja, to je spozna-
nje športnih referentov in pa članov komisi-
je za šport in rekreacijo med seboj, je bil
vsekakor dosežen. Predsednik komisije Ran-
ko Cukrov je najprej pojasnil program de-
la komisije, njene že izvršene akcije, nato
pa so se dalj časa zadržali pri množičnih
tekmovanjih v občini Šiška. Kot prvo bodo
poskrbeli za množično udeležbo na Pohodu
po poteh partizanske Ljubljane, 22. junija,
ob občisskem prazniku, pa bodo organizirali
mnozično trim prireditev, kolo — zdravo
telo. Na njej naj bi sodelovalo od dva do tri
tisoč kolesarjev, tako iz delovnih kolektivov
kot tudi iz krajevnih skupnosti. Jeseni bodo
organizirali tudi trim orientacijski pohod s
sodelovanjem TVD Partizan Medvode.

Precej pozornosti so na posvetovanju po-
svetili izobraževanju športnih referentov.
Center za družbeno izobraževanje pri RS ZS
je že razpisal tečaje za organizatorje rekrea-
cije, ki naj bi se jih udeležilo čimveč tečaj-
nikov. Komisija za šport in rekreacijo pri
ObS ZS Šiška se je že dogovorila s SITKS
gle.de finančnih sredstev za te tečaje, zato se
ga bodo lahko udeležili tudi tisti iz manjših
delovnih organizacij.

Razpravljali so tudi o tekmovanjih, ki že
potekajo, to so občinska tekmovanja v od-
bojki, košarki- in malem nogometu. Čeprav
na teli tekmovanjih sodeluje izredno .veliko
število ekip, so menili, da to ni pravi odraz
množičnosti, kajti množičnost v rekreaciji
lahko zagotovimo samo v delovnih organi-
zacijah, iaka tekmovanja pa naj dajo samo
pregled dejavnosti na področju rekreacije
v OZD.

Pri vseh takih tekmovanjih se pojavlja
problem objektov. Lastniki teh objektov bi
morali te odstopiti po neki dostopni ceni,
kajti za vzdrževanje teb objektov dobijo
sredstva od SITKS. Na koncu posvetovanja
so pokazali tudi dva filma: z lanskega mest-
nega tekmovanja »Vsi na kolo za zdravo
telo« in pa z zimskib iger Litostroja.


